
Z á p i s n i c a č. 3/2020 
zo zasadnutia Komisie pre nakladanie s majetkom a financie Miestneho zastupiteľstva 

mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, konaného dňa 15.4.2020 

Prítomní: Mgr. Juraj Mikulášek, Mgr. Martina Uličná, Ing. Jana Španková, Mgr. Boris 
Ažaltovič, Mgr. Ondrej Dostál, Mgr.art. Adam Berka, Ing. arch. Martin Gajdoš, Ing. Petr 
Skalník, Ing. Tomáš Ziegler 

Neprítomní: 

Hostia: JUDr. Iveta Hahnová - prednostka úradu, Ing. Martina Hmčiarová - ved. 
majetkového oddelenia, Ing. Marcela Krajčíková Štrbová - vedúca finančného oddelenia, 
JUDr. Michal Sygút - vedúci školského oddelenia, Rudolf Holos vedúci 
referátu informatiky, Mgr. Matej Števove - Vedúci kancelárie starostky, Mgr. Kristína 
Majvitorová - majetkové oddelenie, Mgr. Vladimír Kliment - majetkové oddelenie 

Verejnosť: 

Program rokovania: 
1) a - Návrh na štvrtú zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 2020 

a zmenu tvorby a použitia mimorozpočtových fondov mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto na rok 2020 
b - Správa o výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a 
záväzkov mestskej časti Bratislava- Staré Mesto k 31.12.2019 
c - Informácia o stave a postupe vymáhania pohľadávok mestskej časti Bratislava -
Staré Mesto k 31.12.2019 

2) Návrh na predaj pozemku pare. č. 1723/36 v Kráľovskom údolí ako prípad hodný 
osobitného zreteľa, 

3) Návrh na nájom pozemku pare. č. 1866/10 ako prípad hodný osobitného zreteľa 
(vybudovanie chodníka medzi Radvanskou a Údolnou), 

4) Návrh na predaj pozemku pare. č. 4289/35 na Búdkovej ulici ako prípad hodný 
osobitného zreteľa, 

5) Návrh na nájom pozemku na Moskovskej ul. - návrh na zníženie ceny za nájomné do 
konca roka, 

6) Návrh na urovnanie súdnych sporov medzi Mgr. Richardom Zimanom a mestskou 
časťou Bratislava-Staré Mesto a spol. kúpou pozemkov v areáli ZŠ Dubová pare. č. 
4956/11 a 4956/12 a predajom bytu na Tallerovej ul. č. 5, 

7) Predloženie podkladov v zmysle uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto č. 117/2019 z 5.11.2019 súvisiacich so zriadením Spojenej 
školy so sídlom Vazovova č. 4, 811 07 Bratislava 

8) Rôzne. 

Zasadnutie komisie prebieha výlučne cestou audio - vizuálnych prostriedkov prostredníctvom 
aplikácie MF Teams. Predseda komisie privítal prítomných členov a hostí. Preveril 
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prítomnosť členov a konštatoval účasť všetkých členov komisie. Predseda komisie navrhol 
doplniť ako posledný bod programu bod, v ktorom sa komisii predložia podklady súvisiace so 
zriadením Spojenej školy na Vazovovej ul. Členova komisie súhlasili s návrhom a hlasovaním 
odsúhlasili celý program. (za:9, proti :O, zdržal sa:O). 

1 K bodu č. 1 

1/a Vedúca finančného oddelenia pani Krajčíková, predstavila návrh na 4. zmenu rozpočtu 
obce. Poslanci diskutovali k jednotlivým položkám rozpočtu a požiadali o písomné stanovisko 
pani vedúcu, ktoré bude distribuované všetkým členom komisie a podrobne popíše jednotlivé 
akcie zahrnuté do rozpočtu kapitálových prostriedkov. Ide hlavne o nasledovné oblasti: 

1.5. Informačno-technologický systém: 
3.1.1. Výstavba 
5.1. Správa a údržba bytov 
6.4. detské ihriská 
ZŠ Vazovova 

Uznesenie č. 27 /2020 

Komisia pre financie a majetok odporúča schváliť návrh na štvrtú zmenu rozpočtu a predložiť 
tento návrh na rokovanie miestneho zastupiteľstva a zároveň žiada o písomnú odpoveď, ktorá 
popíše podrobnejšie jednotlivé položky v navrhovanej zmene rozpočtu. 

Prítomní: 9 Za: 8 Proti: O Zdržal sa: 1 

l/b Vedúca finančného oddelenia pani Krajčíková predložila správu o výsledkoch 
inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov mestskej časti Bratislava
Staré Mesto k 31.12.2019 

Uznesenie č. 28/2020 

Komisia pre financie a majetok odporúča prerokovať miestnemu zastupiteľstvu správu o 
výsledkoch inventarizácie majetku, záväzkov a rozdielu majetku a záväzkov mestskej časti 
Bratislava- Staré Mesto k 31.12.2019. 

Prítomní: 9 Za: 8 Proti: O Zdržal sa: 1 

l/c Vedúca finančného oddelenia pani Krajčíková predložila informáciu o stave a postupe 
vymáhania pohľadávok mestskej časti Bratislava - Staré Mesto k 31.12.2019. 

Uznesenie č. 29/2020 

Komisia pre financie a majetok odporúča prerokovať miestnemu zastupiteľstvu informáciu o 
stave a postupe vymáhania pohľadávok mestskej časti Bratislava - Staré Mesto k 31.12.2019. 

Prítomní: 9 Za: 8 Proti: O Zdržal sa: 1 
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j K bodu č. 2 

2/1 Ing. Hrnčiarová predložila návrh na predaj pozemku vo veľkosti 53 m2, pare. č. 1723/36 
v Kráľovskom údolí ako prípad hodný osobitného zreteľa, ktorý vznikol ako pozemok medzi 
už vybudovanou komunikáciou a súkromným pozemkom vo vlastníctve žiadateľov. Po 
oboznámení sa s podrobnostiam žiadosti, zaviazali členovia komisie zamestnancov 
majetkového oddelenia nasledovným uznesením: 

Uznesenie č. 30/2020 
Komisia pre financie a majetok žiada, aby sa k odpredaju vyjadrilo oddelenie dopravy 
poverilo majetkové oddelenie začať rokovanie o cene, ktorá by mala byť minimálne 500€/m2. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal sa: O 

j K bodu č. 3 

3/1 Ing. Hrnčiarová predložila návrh na nájom pozemku pare. č . 1866/ 10 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa (vybudovanie chodníka medzi Radvanskou a Údolnou). Žiadatelia o nájom 
sú zároveň vlastníkmi a investormi rodinného domu na susednom pozemku. Prejavili záujem 
v súlade s územným plánom vybudovať a následne odovzdať do majetku obce peší chodník, 
ktorý by bol verejne prístupný. Poslanci všeobecne vyjadrili súhlas s takýmto zámerom. 
JUDr. Hahnová upozornila, že pred tým, ako sa táto žiadosť opätovne predloží komisii, je 
potrebné získať názor dopravnej komisie a vyjasniť do koho vlastníctva a správy sa nakoniec 
komunikácia zverí. 

Uznesenie č. 31/2020 

Komisia pre financie a majetok odporučila majetkovému oddeleniu pokračovať v príprave 
nájomnej zmluvy, s tým že doplní predložený materiál o stanovisko dopravnej komisie a 
stanoviska magistrátu. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal sa: O 

j K bodu č. 4 

4/1 Ing. Hrnčiarová predložila návrh na predaj pozemku pare. č. 4289/35 na Búdkovej ulici 
ako prípad hodný osobitného zreteľa vo veľkosti 17 m2. Tento pozemok je umiestnený medzi 
dvoma pozemkami vo vlastníctve žiadateľov. Členovia komisie predbežne súhlasili 
s odpredajom tohto majetku, za podmienky, že návrh bude doplnený stanoviskom dopravnej 
komisie. Zároveň majetkové oddelenie doplní informácie o vlastníkoch okolitých pozemkov, 
doplní územnoplánovaciu informáciu a prerokuje cenu 500€/m2 so žiadateľom a nechá 
vypracovať znalecký posudok. 

Uznesenie č. 32/2020 

Komisia pre financie a majetok odporučila majetkovému oddeleniu pokračovať v príprave 
zmluvy o predaji, za predpokladu, že sa materiál doplní o územnoplánovaciu informáciu 
a navrhuje prerokovať cenu 500€/m2. 

Prítomní: 9 Za: 7 Proti: O Zdržal sa: 2 
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1 K bodu č. 5 

5/1 Ing. Hmčiarová stručne predstavila nájom pozemku na Moskovskej ul. Tento návrh už bol 
prerokovaný na minulej komisii, kde poslanci odsúhlasili cenu 15 €/m2. Následne kvôli 
aktuálnej situácií budúci nájomcovia požiadali o zníženie nájmu do konca tohto roku na 
7,5€/m2 a od 1.1.2021 na cenu 15€/m2. V tomto znení bol predložený aj pôvodný materiál. 
Po diskusii medzi poslancami prijali pozmeňujúci návrh v znení, že nájomné bude v období 
do 31.8.2020 určené v pôvodnej výške na l ,5€/m2, následne do 31.12.2020 na výšku 7,5€/m2 
a od 1.1 .2021 na výšku l 5€/m2 (za:5, zdrž:4, proti:O). 

Uznesenie č. 33/2020 

Komisia pre financie a majetok odporúča predložiť materiál na rokovanie miestneho 
zastupiteľstva v znení prijatého pozmeňovacieho návrhu, ktorý upravuje výšku náj omného. 

Prítomní: 9 Za: 8 Proti: O Zdržal sa: 1 

1 K bodu č. 6 

6/1 JUDr. Bahnová podrobne predstavila skutočnosti dlhodobého súdneho sporu a spôsob 
urovnanie medzi Mgr. Richardom Zimanom a mestskou časťou Bratislava-Staré Mesto a spol. 
kúpou pozemkov v areáli ZŠ Dubová pare. č. 495611 1 a 4956/12 a predajom bytu na 
Tallerovej ul. č. 5. Členovia komisie prediskutovali prípadné náklady na vyrovnanie 
a v ďalšej diskusii navrhli osloviť advokátsku kanceláriu a skúsiť zvrátiť tento stav 
v prospech mestskej časti. JUDr. Hánová skonštatovala, že tento spôsob bol dopredu 
odsúhlasený s predstaviteľmi magistrátu, ktorí súhlasili s tým, že si nebudú nárokovať 50% 
z celej ceny bytu, ale iba z rozdielu cien medzi cenou bytu a predmetných pozemkov, ktorý 
predstavuje 16 000€. Ďal šie náklady, o ktoré sa vedie spor je o cene za vecné bremeno, ktorý 
je vyčís lený vo výške do 160 000€. Členov komisie JUDr. Hahnová oboznámila členov 
s históriou vzájomných rokovaní a o pokusoch o urovnaní tohto sporu v minulosti a popísala 
zložité rokovania s magistrátom. V priebehu diskusie sa ospravedlnili poslanci Ziegler 
a Ažaltovič a opustili zasadnutie komisie. Vedenie schôdze prevzala p. Uličná . Viacerí 
poslanci navrhli celý materiál predložiť na nasledujúce zasadnutie mestského zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 34/2020 

Komisia pre fi nancie a majetok odporúča predložiť materiál na rokovanie miestneho 
zastupiteľstva. 

Prítomní: 7 Za: 1 Proti : 6 Zdržal sa: O 

1 K bodu č. 7 

7/1 JUDr. Sygút uviedol materiál , v ktorom predložil podklady v zmysle uznesenia Miestneho 
zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto č. 117/2019 z 5.11.2019 súvisiacich so 
zriadením Spojenej školy so sídlom Vazovova č. 4, 811 07 Bratislava. JUDr. Sygút podrobne 
oboznámil o podmienkach zahrnutých v Dohode s BSK, kde sa zaviazali každý rok otvoriť 
jednu novú triedu. Zároveň sa zaviazali , že nenastane pokles zamestnancov školy a ani ich 
miezd. Potom sa zamerali na budúce záväzky zo strany BSK, ktoré by ich zaviazali k budúcim 
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nákladom na rekonštrukciu školy. Mestská časť ušetrí 156 000€. Postupne namietali, že teraz 
nie najvhodnejšia doba na tento projekt a nedostatky v predloženom materiály. Požadovali 
ďalšie informácie týkajúcich sa budúcich nákladov, ale aj lepšie informovanie poslancov ako aj 
ostatných dotknutých. Požadovali doplniť časový harmonogram celého procesu tak, aby bolo 
zaručený termín začiatku školského roku. JUDr. Sygút postupne odpovedal na otázky 
poslancov a požiadali majetkové oddelenie o vyčíslenie nákladov na prípadnú rekonštrukciu 
školy. Po doplnení ďalších informácií (najmä s harmonogram schvaľovania, s nákladmi na 
rekonštrukcie a ďalšie informácie) a následnou konzultáciou s radami škôl, poslanci vyjadrili 
súhlas, že sú ochotný sa k tejto téme stretnúť v termíne do 12.5.2020. Poslanci sa zaviazali, že 
predložia svoje pripomienky k predloženým zmluvám. Zároveň požadovali j eden dokument, 
ktorý by zahŕňal a podrobne popísal všetky aspekty navrhovaných zmien, (t.zn. školské aj 
majetkové). 

Uznesenie č. 35/2020 

Komisia pre financie a majetok neodporúča predložiť materiál na rokovanie miestneho 
zastupiteľstva a po doplnení materiálu prerokovať ho v mimoriadnom termíne do 12.5.2020. 

Prítomní: 7 Za: 4 Proti: O Zdržal sa: 3 

1 K bodu č.15 

15/1 V bode rôzne p. Španková informovala, že p. kontrolór sa vzdáva funkcie a navrhla, aby 
sa na nasledujúcom termíne zastupiteľstva sa odsúhlasila aj odmena za rok 2019. 

15/2 Pán Gajdoš navrhol doplniť budúcu zmenu rozpočtu o akciu, ktorá by zahŕňala výmenu 
dopadových plôch na MŠ Vazovova. 

Uznesenie č. 36/2020 

Komisia pre financie a majetok odporúča zaradiť do plánu údržby výmenu dopadových plôch 
v areáli MŠ Vazovova do termínu začiatku školského roku. 

Prítomní: 7 Za: 7 Proti: O Zdržal sa: O 

15/3 Pán Berka otvoril tému odpustenia nájomného a opustenie dane za zabratie verejného 
priestoru. .nJDr. Bahnová oboznámila členov so zákonnými možnosťami úradu. Poslanci 
požiadali o prehľad nájomcov nebytových priestorov a návrh na odpustenie dane za zabratie 
verejného priestranstva. 

/ v 
Ing.T~ler 

predseda komisie 

Rokovanie bolo zahájené o 14 00 hod. a ukončené o 18 30 hod. 
Bratislava, 17.4.2020, zapísala: Ing. Martina Hrnčiarová~ 
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